Abstract :
  A fife stars hotel with 80 rooms distributed between single rooms , deluxe and vip suites . the main concept was to show the soul of the old city through my design taking in consideration its located at the western entrance of Nablus city . 
The hotel provides a comfortable atmosphere for the visitors to be within and have there best time knowing there is no other place better than it . 
In addition to the rooms the hotel has a huge interaction area can be accessed by all kinds of clients this area consists of coffee shops and public terrace   , tennis courts , cycling tracks pools and green setting areas .
It also has main restaurant , dining area , wedding hall , spas, gym ,interior pool, and a huge reception area .
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ملخص :
فندق 5نجوم فايف يضم 80 غرفة موزعة بين غرف فردية وأجنحة فاخرة وأجنحة فاخرة. كان المفهوم الرئيسي هو إظهار روح المدينة القديمة في تصميمي مع الأخذ بعين الاعتبار موقعها عند المدخل الغربي لمدينة نابلس.
يوفر الفندق جوًا مريحًا للزوار ليكونوا بداخلها ، وهناك أفضل وقت في معرفة أنه لا يوجد مكان آخر أفضل من ذلك.
بالإضافة إلى الغرف ، يحتوي الفندق على منطقة تفاعل ضخمة يمكن الوصول إليها من قبل جميع أنواع العملاء وتتكون هذه المنطقة من المقاهي والتراس العام وملاعب التنس ومسارات مسارات ركوب الدراجات في الجبال ومناطق الإعداد الخضراء.
كما أن لديها مطعم رئيسي ، منطقة لتناول الطعام ، قاعة زفاف ، منتجعات صحية ، صالة ألعاب رياضية ، حمام سباحة داخلي ، ومنطقة استقبال ضخمة.

